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Beantwoording rondvragen 
 
 
 
 

Van  : Wethouder J.I.M. Duindam 

Portefeuille(s) : Eonomische zaken 

Datum  : 29-10-2019 

Contactpersoon : R. Ijkhout 

Tel.nr. : 8326 

E-mailadres : ijkhout.r@woerden.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording rondvragen over Samenwerking gemeente en BIZ Vereniging Vitap 
 
Deze rondvragen zijn gesteld door de fractie van VVDenD66 Oudewater  tijdens de vergadering van 
het forum Ruimte  van 29 oktober 2019. 

 ijkhout.r@woerden.nl 

In de vergadering is afgesproken om deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Beantwoording van de vragen: 

1. Waarom is groenbeheer nog niet overgedragen aan de Vitap? Dit ondanks dat er al ca. twee jaar 
gesprekken zijn over dit onderwerp en de Vitap heeft aangegeven het groenbeheer te willen 
overnemen en te verbeteren met eigen middelen. Dit is een prachtig voorbeeld van burgerparticipatie 
(vanuit een vereniging) waardoor er een kwaliteitsverbetering ontstaat. Onbegrijpelijk dat dit al twee 
jaar op zich laat wachten.  

 
Het groenbeheer is niet eerder overgedragen omdat er onvoldoende inzicht is in de werkelijke 
beheerkosten van het openbaar groen in Oudewater. Om dit inzicht te krijgen is in voorgaande jaren geld 
aangevraagd middels de voorjaarsnota, dit geld is echter niet door de gemeenteraad toegekend. De op te 
stellen overeenkomst zal zich daarom moeten baseren op gemaakte kosten van het afgelopen jaar, 
afwijkingen door bijvoorbeeld lage inschrijvingen worden hierin overgenomen.  Daarnaast is in het proces 
ook bekeken om de overdracht te doen na de ontwikkeling van Tappersheul 3, na een eerdere keuze om 
deze ontwikkeling af te wachten is later toch besloten om dit niet te doen. Hiermee door zijn meerdere 
keren het proces komen stil te liggen. De beoogde datum voor overname van het groenbeheer is per 1 
januari 2020. Hiervoor vinden in november gesprekken plaats met de ViTap waarin een overeenkomst 
besproken wordt. 
 
2. Ditzelfde geldt voor het vegen van de wegen en parkeerplaatsen van Tappersheul. Ook hiervoor lopen 

al twee jaar gesprekken waarin is aangegeven dat de Vitap dit wil overnemen. De Vitap geeft aan dit op 
zowel de kwaliteit (beter kunnen vegen op zaterdag i.p.v. doordeweeks als veel parkeerplaatsen bezet 
zijn) als de kwantiteit (vaker vegen dan nu gebeurd) te kunnen verbeteren.  

 
Dit zijn dezelfde gespreken als over het groenbeheer, zie daarom beantwoording op vraag 1. 
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3. De derde situatie is die rondom de verkeersborden. Deze borden moeten aangepast worden om 
handhaving mogelijk te maken en de verkeersveiligheid op Tappersheul te verbeteren. Waarom is dit 
tot op heden nog niet opgepakt? 
 

a. De bebording op Tappersheul is nu, in tegenstelling tot de oude situatie, juridisch kloppend conform 
artikel 5.8 van de APV Oudewater. In dit artikel is het verbod op het parkeren met grote voertuigen in 
de bebouwde kom verboden. Middels de bebording wordt aangegeven dat dit langs de Iepenweg en op 
het terrein aan de Populierenweg wel mag.  

b. Wat nog moet gebeuren:  
i. Officieel moeten de bovengenoemde terreinen ook worden opgenomen in de APV. Hiertoe is een 

aanpassing van de APV nodig.  
ii. Om het helemaal goed te doen, kan een onderbord bij de nieuwe bebording worden aangebracht dat 

het om een APV-regeling gaat. 
iii. In de oude situatie was middels een onderbord aangegeven dat autoparkeren vanaf maandag t/m 

vrijdag 17:00 was toegestaan op de vrachtwagenparkeerplaatsen. De nieuwe bebording was hier dan 
ook op geënt. Schijnbaar veroorzaken parkerende auto’s overlast. Om deze te weren is specifieke 
(RVV) bebording noodzakelijk. Dit betekent wel dat er nóg meer auto’s elders zullen parkeren op 
Tappersheul en daarmee het (ervaren) parkeerprobleem versterkt. Met handhaving wordt in overleg 
getreden hoe hiermee om te gaan. 
 

4. In het algemeen hebben wij vanuit VVDenD66 de vraag waarom er niet efficiënter wordt samengewerkt 
met de Vitap? Hoe kunnen misverstanden en lange doorlooptijden in de toekomst verkomen worden? 
Op welke wijze kan het college zorgen dat de samenwerking tussen de gemeente en de Vitap 
verbeterd wordt?  
 
De ViTap is een gewaardeerd orgaan dat zorg draagt voor ons bedrijventerrein. Het college wil graag 
een prettig ondernemersklimaat faciliteren, waar dienstverlening van de gemeente Oudewater een 
onderdeel van is. Daarom zal de taak van accountmanagent een hogere prioriteit krijgen binnen de 
werkzaamheden van economische zaken. Dit houdt in dat aandachtspunten vanuit de ViTap en andere 
ondernemerswezens bewaakt worden door de beleidsadviseur economische zaken. 

 

  

 

 

 

drs. J.I.M. Duindam 

Wethouder 

 

 


